
 

 

Protokoll styrelsemöte måndagen den 15 augusti kl 17:00 
 

Närvarande: Håkan Hedlund, Arne Larsson, Mikael Hult, Elisabet Norman, Tommy Nordgren          

och Stina Nilsson 

 

            Mötet öppnas. 

 

1. Arne Larsson valdes till sekreterare för mötet. 

 

2. Mikael Hult och Stina Nilsson valdes till justeringsmän. 

 

3. Senaste protokollet är utskickat före mötet och godkänt. 

 

4. Ekonomi: 
            Resultat och balansräkning för 2016 visar på att budgeten hålls i dagsläget.  

Förslaget till ersättningar för styrelsemedlemmar för 2016 godkändes. 

Ersättningarna kommer att redovisas på höstårsmötet. 

Ersättningar över 900 kr måste redovisas till skattemyndigheten. 

 

5. Håkan redovisade medlemsutvecklingen för 2016. 

Den kommer att redovisas för medlemmarna på höstårsmötet. 

 

6. Håkan redovisade antalet Grönt kort utbildningar under 2016 till 41 st. Det är ett mycket 

bra utfall. 

 

7. Övriga frågor. 

Mikael H föreslog en enklare form av KM där vi tävlar i dam / herr klass under 1 dag och 

spelar 18 + 9 hål. Segrare koras för bästa brutto- och nettoresultat. 

Bästa bruttoresultat avgör för KM i varje åldersklass. Förslaget godkändes av styrelsen. 

Förslaget kommer att framläggas till höstårsmötet för beslut. 

Håkan meddelade att slopning av banan är utförd för 2016. Resultatrapporten kommer 

inom kort. 

Förslag till datum för höst-årsmötet: måndagen den 24 oktober 18:00 

Förslag till ett möte med Kalix Golf AB: under oktober/november månad. 

 

8. Mötet avslutande. 

 

Kalix den 18 augusti 2016 

 

Justeras:  

 

 

Håkan Hedlund            Mikael Hult  Stina Nilsson 

 

 

Sekr: Arne Larsson                               


